

NIRINA

Entertainer



A wide **French and International culture and repertoire** for a demanding audience and every context (+700) From acoustic **Lounge Crooner** style, for cocktails, to **Pop, Soul and Funk** when the dancefloor calls, mostly with acoustic and personalized backing tracks.

DJ and MC, Nirina is the French announcer of the world famous **Harlem Globetrotters** since 2012 and entertains regional selections for the **Miss France** committee.

Often **seen on TV** series, games and music shows, Nirina is also the first recordman and first Masters winner of the French « **Don't Forget The Lyrics** » hosted by Nagui on **France2**

En **Solo, Duo ou Live DJ** Une large culture et un **répertoire International et Français** pour chaque contexte (+700). Du jazz **Lounge Crooner**, en cocktail, à la **Pop** pour enflammer le dancefloor, avec les versions (presque) originales Tous vos classiques en **version acoustique** ou enrobés de touches **Jazzy, Soul et Funk**. **DJ et MC** trilingue, Nirina anime, depuis 2012, les tournées françaises des **Harlem Globetrotters**. Familiar des plateaux **TV**, séries et jeux, Nirina est le premier recordman historique et premier "Master" de « **N'Oubliez Pas Les Paroles** » avec Nagui sur **France2**



@nirinartist